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26.05.2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

ΘΕΜΑ: «Υπάρχει σχέδιο κατάργησης των φορολογικών δομών της 

Δυτικής Μακεδονίας ενόψει της κεντρικοποίησης των φορολογικών 

υπηρεσιών της χώρας;» 

κ. Υπουργέ, 

Μετά από πρόσφατο κάλεσμα του Συλλόγου Εφοριακών Δυτικής Μακεδονίας 

ενημερωνόμαστε ότι συντελούνται ραγδαίες εξελίξεις στις οργανωτικές δομές 

των φορολογικών υπηρεσιών της ΑΑΔΕ, με πληθώρα προβληματισμών να 

προκύπτουν όσον αφορά στη μεταφορά των αρμοδιοτήτων τους σε 

κεντρικοποιημένες μορφές οργάνωσης της φορολογικής διοίκησης. 

 Αναφέρεται λοιπόν ότι δημιουργούνται τεράστια προβλήματα δίχως λύση μετά 

την κατάργηση των Δ.Ο.Υ. σε Αττική και Θεσσαλονίκη και ο διαμελισμός 

αρμοδιοτήτων σε νεοσύστατα, υποστελεχωμένα κέντρα, όπως Κέντρο 

Φορολογικών Διαδικασιών (ΚΕ.ΦΟ.ΔΕ.), Ελεγκτικά Κέντρα (ΕΛ.ΚΕ.), Κέντρα 

Βεβαίωσης και Είσπραξης (ΚΕ.Β.ΕΙΣ.). Όλο αυτό ανάγκασε τη Διοίκηση να 

ζητήσει από τους υπαλλήλους των Περιφερειακών Δ.Ο.Υ. να συνδράμουν και 

οδηγεί υπαλλήλους να διανύουν καθημερινά μεγάλες αποστάσεις για την 

εργασία τους και να εκτελούν τα καθήκοντά τους επιβαρυνόμενοι με πρόσθετα 

έξοδα και ταλαιπωρία.  

Αυτό το μοντέλο οργανωτικού μετασχηματισμού που προωθείται μέσω της 

κεντρικοποίησης μετατρέπει σε αχανείς και απρόσωπες τις κατά τόπους 

Υπηρεσίες και δημιουργεί δαιδαλώδεις διαδικασίες εξυπηρέτησης με 

πολλαπλούς γεωγραφικούς περιορισμούς με αποτέλεσμα να επιβαρύνει ακόμα 

περισσότερο τους πολίτες.  

Για το εν λόγω σχέδιο γίνονται αναφορές ότι επίκειται κατάργηση των Δ.Ο.Υ. της 

Δυτικής Μακεδονίας, πράγμα που παραπέμπει σε ακόμα μεγαλύτερη 

υποβάθμιση της πιο αδικημένης Περιφέρειας της χώρας, η οποία στήριξε στις 

πλάτες της το μεγαλύτερο εκβιομηχανιστικό εγχείρημα του τόπου και πλέον 

βρίσκεται έωλη στο πλαίσιο μιας δίχως σχέδιο απολιγνιτοποίησης.   

Οι Δ.Ο.Υ. της Δυτικής Μακεδονίας, ως περιφερειακές δομές, αποτελούν έναν 

άρτια δομημένο φορολογικό τύπο υπηρεσιών που περιλαμβάνουν όλα τα 

φορολογικά αντικείμενα -πλην Φλώρινας, Γρεβενών, Πτολεμαΐδας που είναι 

χαρακτηρισμένες ως Β’ τάξης-, έχουν έμπειρο και εξειδικευμένο προσωπικό και 

παρέχουν υψηλές υπηρεσίες προς τους πολίτες με αποτελεσματικότητα στο 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5671

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/5/2025



[2] 
 

δυσχερές οικονομικό περιβάλλον που αντιμετωπίζει το τελευταία χρόνια η 

περιοχή.  

Επειδή ενδεχόμενη κατάργηση Δ.Ο.Υ. των Περιφερειακών Ενοτήτων της 

Δυτικής Μακεδονίας θα οδηγήσει σε αβεβαιότητα για το εργασιακό μέλλον των 

υπηρετούντων υπαλλήλων, θα δυσχεραίνει την εξυπηρέτηση των πολιτών και 

την προάσπιση του δημόσιου συμφέροντος, 

Επειδή η κεντρικοποίηση των φορολογικών υπηρεσιών δημιουργεί αχανείς 

συνθήκες για τους υπηρετούντες υπαλλήλους, διαμελίζει τις αρμοδιότητες των 

ΔΟΥ, 

Επειδή η Δυτική Μακεδονία εδώ και έξι χρόνια αδικείται διαρκώς και βάλλεται 

από επιλογές που την καθιστούν ουραγό σε όλους τους οικονομικούς δείκτες, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Υπάρχει σχέδιο κατάργησης των φορολογικών Υπηρεσιών της Δυτικής 

Μακεδονίας ενόψει της «κεντρικοποίησης»;  

2. Τι θα πράξετε για να μην αποδυναμωθούν οι υπηρεσίες της περιοχής 

και πως θα διασφαλίσετε τη δίκαιη λειτουργία της φορολογικής διοίκησης 

της Δυτικής Μακεδονίας;  

3. Θα προχωρήσετε στην αύξηση των οργανικών θέσεων και θα 

προχωρήσετε σε άμεσες προσλήψεις;  

4. Τι θα κάνετε για την ενίσχυση των φορολογικών δομών Φλώρινας, 

Γρεβενών και Πτολεμαΐδας ώστε να καταστούν ως Α τάξης;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα 

Ευκλείδης Τσακαλώτος 

Αθανασία (Σία) Αναγνωστοπούλου 

Χουσεΐν Ζεϊμπέκ 

Αθανάσιος (Νάσος) Ηλιόπουλος 

Μερόπη Τζούφη 

Θεανώ Φωτίου 




